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1) Na základě čeho ses rozhodla ke studiu na naší škole? 

 

Rozhodla jsem se ke studiu elektrikáře proto, že mě toto zaměření vždy zajímalo a navíc 

v mém okolí jsou lidé (bratr a kamarádi), kteří tuto školu absolvovali a byli spokojeni. 

 

2) Plní studium Tvoje očekávání? 

 

Ano, dokonce předčilo mé očekávání. 

 

3) Co se Ti na naší škole nejvíce líbí? 

 

Líbí se mi vstřícnost kantorů a mistrů, ale i to, že je výuka přínosná a dozvím se spoustu 

věcí, které pak využiji v praxi. 

 

4) Jak si kariérně představuješ svoji další budoucnost? 

 

Po úspěšném složení závěrečných zkoušek bych chtěla pracovat v tomto oboru a najít si 

práci v některé z okolních firem. 

 

 



 


